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علاقه داوری برای حضور در انتخابات

سرپرست فدراسیون والیبال: بهتر است 6 ماه دیگر بمانم
آقای وزیر! سرپرست فدراسیون دیگر هزینه زا و مشکل آفرین نیست؟!

به یاد شهید مدافع حرم خواجه صالحانی
تولد دوباره سعید

شــهید مدافع حرم ســعید خواجه 
صالحانــی، پهلوانی بود کــه در بهار به 
این دنیا آمــد و در بهار هم کوچ کرد. او 
۸ فروردین ســال ۱۳۶۸ در شهرســتان 
پاکدشــت از توابع اســتان تهران به دنیا 
آمد. جوانی که عاشــق اهــل بیت بود و 
همین هم پای او را بــه محافل مذهبی 
باز کرد و این عشــق، زمینه ای شد برای 
 اینکــه فدایــی راه حســین)ع( و حرم 

حضرت زینب)س( بشود.
شهید خواجه صالحانی یک ورزشکار موفق هم بود و توانست در زمینه کشتی، 
قهرمانی هایی هم کســب کند. اما او قهرمانی را در نجات مظلومان و ارزش های 
اســامی و انسانی می دانســت و همین باعث شد تا لباس رزم بر تن کند و راهی 
سوریه شود. اما چهارمین روز بهار سال ۱۳۹۶ طی عملیاتی در استان حماه سوریه 
در سن 2۸ سالگی به شهادت رسید و در شب سالگرد تولدش نیز به خاک سپرده 
شــد. گویی شهادت ، تولد دوباره سعید بود. چون در شب شام غریبانش، دوستان 
و اقوامش ســالگرد تولدش را گرامیداشــتند و حتی کیک تولد هم بر سر مزارش 
بردند. مادرش هم می گفت: »قرار بود وقتی ســعید برگشت در خانه مادر بزرگش 
در شــمال برای او جشن تولد بگیریم تا غافلگیرش کنیم، اما نمی دانستیم او ما را 

غافلگیر می کند.«
 مادر درباره وصیت شــهید مدافع حرم ســعید خواجه صالحانی نیز گفته بود: 
»در وصیت نامه اش بسیار تاکید داشت که پشت رهبر را خالی نکنیم نماز اول وقت 

را به تاخیر نیندازیم و جوانان اجازه ندهند بیگانگان به کشورمان راه پیدا کنند.«

حدیث دشت عشق

 سرویس ورزشی-
ناخوشایند بودن و سالم نبودن فضای فوتبال ایران، یکی از بحث های کلیدی و 
محوری این صفحه بوده اســت که بارها و هر بار به بهانه ای و به خاطر اتفاق افتادن 

حادثه ای و دریافت خبری به آن پرداخته ایم.
 داســتان و اصل ماجرا یکی اســت، اما هر بار قهرمانان داستان تغییر می کنند 
و اســم ها عوض می شــود، اصل مطلب آن اســت که فضای فوتبال ســالم نیست، 
رضایت بخش نیست، موجب راحتی روان و آسایش فکر و اعصاب نمی شود و به قول 
خیلی از اهالی قدیمی تر فوتبال، و خاصه کسانی که تجربه بازی یا تماشای فوتبال در 

کشورهای صاحب فوتبال را دارند، در ایران کسی از تماشای فوتبال لذت نمی برد.! 
 فوتبال ما برای عقده گشایی و نفرت پراکنی و اهانت و تهمت و... خاصه خراب 
شدن اخاق و اعصاب و روح و روان و... تبدیل شده است! این واقعیتی است تلخ که 

باید برای تغییر دادن و شیرین کردن آن فکری کرد و چاره ای اندیشید.
هفته گذشته و در چند شماره به موضوعی از این نوع که فضای فوتبال را مسموم 
و روح و روان عاقه مندان را مشوش می کنند، اشاره کردیم، امروز نیز نمونه های ویژه 
در دست داریم که حکایت از »حال ناجور فوتبال ایران« می کند. اتفاقات و اظهاراتی 
که در هفته های پایانی لیگ به ویژه بعد از برگزاری مســابقات هفته بیســت و نهم 
لیگ برتر رخ داد و عمرو- زید را متهم کرد و زید- عمرو را! و در این میان پای روسا 
و وزارت هم به میدان کشــیده شد که جانبداری از فان تیم می کنند، دست دارند 
بهمان تیم قهرمان شود، مثا وزیر ورزش طرفدار فان تیم است فان داور در بازی 
حساس خراسان ، ترمز تیم اصفهانی  را کشیده است معاون وزیر امور خارجه علنی در 

مصاحبه تلویزیونی، نسبت به فان تیم اظهار ارادت کرده ؟... ! 
اینها یعنی دســت هایی پشت پرده هستند که مسابقات و نتایج و سکوها و.... را 
مهندسی و هدایت می کنند و خودخواهانه با توجه به نفوذ و جایگاهی که دارند، قانع 
از حرکت فوتبال ایران در رقابت های باشــگاهی در بستری سالم و مناسب می شوند 
و... و البته عاقمندان به فوتبال می کشد و خاصه نتیجه آن هم این است که همه 
چیز این فوتبال کســانی که مسائل این رشته ورزشی را پیگیری می کنند، می دانند 
این حرف  ها که بوی انگ و تهمت می دهد، مال امسال و سال گذشته نیست، نزدیک 
ده پانزده ســال است که هر ســال، به ویژه در روزهای پایانی لیگ برتر، لیگ دسته 
اول و.... از این گونه حرف ها و اظهارنظرها فراوان به گوش می رسد، ذهن مخاطب را 
بیمار می کند، سوهان به روح و اعصاب عاقمندان به فوتبال  می کشد و خاصه نتیجه 

آن هم این است که همه چیز فوتبال حتی قهرمانی در آن قابی و سر کاری است.
 مخاطبان عزیز ما حتما گواهی می دهند که روزنامه کیهان نیز به سهم و وظیفه 
خود سال هاســت در این باره می نویسد و تذکر می دهد و از مسئولان امر می خواهد 
برای سامت فضای فوتبال، یا نه برای هدر نرفتن زحمات و لوث نشدن عملکرد خود 
هم که شده دستی از آستین همت درآورند و با این روند مخرب و ویرانگر، که مهم تر 
از خراب کردن فوتبال، اخاق و اعصاب عاقه مندان به آن را به هم می ریزد و حتی 
بیمار می کند و گاه متاســفانه حتی تلفات جانی هم باقی می گذارد برخورد جدی، 

قاطعانه و قانونی نمایند.
 متاسفانه به حرف ما و دیگران که در این باره هشدار دادند،  طبق معمول از سوی 

مسئولان و مدیران توجه نشده است و تا به اینجا رسیده ایم که:
چو پر شد نشاید گرفتن به پیل سرچشمه شاید گرفتن به بیل  
سال هاست، به ویژه وقتی مدیریت رسانه ای ما، خاصه در تلویزیون، منفعل است، 
بی انگیزه و واداده رفتار کرده جریاناتی در رســانه های، ما شکل گرفته که به دنبال 
ارضای خودخواهی و شــهرت طلبی ها و باندبازی های خود، به جان اخاق و فرهنگ 
فوتبال افتادند و هر کس را دوست داشتند )به ویژه اگر خارجی و غیرایرانی هم بود!( 
»لانســه« و »حمایت« می کردند کسی را که دوســت نداشتند از خودش ریختش 
تیپش! حرف زدنش، تیمش و... خوششــان نمی آمــد، در جهت تخریب و تحقیر و 
نابــودی او و لوث کردن زحمات و تاش هایش او را بمباران می کردند، انگ و تهمت 
می بستند و... و اینکه امروز می بینیم حاصل عملکرد آن جریان مخرب و بدتر از آن 
حاصل وادادگی و عدم احساس مسئولیت در نزد مدیران وقت رسانه ای است، تاکید 
می کنیم به ویژه در تلویزیون و البته عدم واکنش قاطعانه و به موقع مسئولان فوتبال 
و کمیته های مربوطه برای فدراسیون هم تکمیل کننده پازلی است که آن جریانات 

مخرب و افسارگسیخته ساخته بودند. 
مطلب را کوتاه کنیم: همان طور که بالاتر اشاره شد، این وضعیت ناخوشایند حاکم 
بر فوتبال ایران که واقعیتی »تلخ« است و غیرقابل انکار نیست، قابل تغییر دادن است. 
چرا که این واقعیت، معمول عملکرد و رفتارهای غلط است که به برخی از آنها به طور 
نمونه اشاره شد، از یک سو جریانات مخرب رسانه ای و بی بند و باری و بی نظارتی حاکم 

بر آنها و از سوی دیگر بی توجهی و انفعال مسئولان و... 
به طور طبیعی اگر ما ســعی در اصاح فضای اخاقی و حرفه ای در رســانه ها 
کنیم- که خوشبختانه حرکاتی در این باره شروع شده و اقدامات مثبتی هم صورت 
گرفته و از سوی دیگر مسئولان فوتبال ما در برابر تخریب  ها و تهمت ها و انگ زدن  ها 
و... اگر منفعل و مرعوب عمل نکنند و قاطعانه و قانونی وارد عمل شوند، بدون تردید 

اتفاقات مثبتی در راه اصاح فضای فوتبال رقم خواهد خورد. 
خوشــبختانه اخیرا از سوی فدراســیون فوتبال هم دراین باره اقداماتی صورت 
گرفته )مثل برخورد با دروازه بان خاطی تراکتورســازی، و... واکنش به اظهارات اخیر 
آقای خطیر معاون ورزشــی باشگاه اســتقال و...( و... که اگر این اقدامات دو و چند 
جانبه به طور مســئولانه کارشناسانه قانون مدارانه تداوم پیدا  می کنند و آنهایی که 
به ســامت اخاقی و فرهنگی فوتبال فکری کند و در این باره مسئولیت دارند، مثل 
رسانه ها و مدیران ورزش و فوتبال و... مسئولیت خود متعهدانه عمل کنند. بدون شک 

خیلی زود »واقعیت تلخ« فوتبال به »واقعیتی شیرین« تبدیل خواهد شد و...

تلاش برای تبدیل »واقعیت تلخ« فوتبال
 به »واقعیتی شیرین«

نکته  ورزشی

صفحه 9
یک شنبه ۲9 اردیبهشت ۱۳9۸

۱۳ رمضان ۱۴۴۰ - شماره ۲۲۱۸9

* استاد حشمت الله کهندل، سرمربی سابق تیم ملی کشتی فرنگی، از مربیان سازنده کشتی تهران و عضو اسبق تیم ملی دارفانی را وداع 
گفت. مرحوم کهندل سال ها به عنوان مربی، کشتی گیران زیادی را از مناطق جنوبی تهران به تیم های ملی معرفی کرد. سرویس ورزشی 

کیهان این ضایعه را به خانواده محترم ایشان و جامعه ورزش و کشتی کشور تسلیت می گوید. 
* وزیر ورزش که یک بار موفق به منتفی کردن استیضاح خود شده بود برای تکرار آن در دومین طرح ارائه شده فعلاً کاری 

از پیش نبرده؛ وی دوشنبه به مجلس می رود تا دومین طرح استیضاحش را کلید بزند. 
* در روزهایی که اردوی تیم ملی وزنه برداری بزرگسالان هم تعطیل است، برگزاری مسابقات جام رمضان در تهران برخی از عاقه مندان به 
وزنه برداری را به سالن کبکانیان تهران کشانده است.این رقابت ها که از 2۶ اردیبهشت آغاز شده، در 2 هفته آینده نیز طی روزهای پنجشنبه 
ادامه پیدا می کند. جام رمضان که هر ساله در تهران برگزار می شد، در ۳ سال اخیر با وقفه مواجه شده بود. نواب نصیرشال، نایب قهرمان 

دسته ۱۰۵ کیلوگرم المپیک لندن در سالن محل برگزاری مسابقات حاضر شد تا یکی از چهره های ویژه در حاشیه این رقابت ها باشد.

خواندنی از ورزش

با  رئیس فدراســیون فوتبال گفت: در جلسه ای 
حضور وزیر ورزش و ۱۶ تیم لیگ برتری برگزار شد، 
به این نتیجه رسیدیم تیم های فوتبال اردوهای خود 

را در داخل ایران برگزار کنند.
مهــدی تــاج در تازه ترین صحبت های خــود در مورد 
انتخاب مارک ویلموتس به عنوان سرمربی تیم ملی فوتبال 
اظهار داشــت: از همان ابتدا فدراسیون فوتبال به دنبال یک 
سرمربی جوان بود که بتواند هم از رنکینگ تیم ملی در آسیا 
و جوان گرایی در تیمهای ملی و همچنین نسبت به تیم های 
پایه حساسیت داشته باشــد ویلموتس چه در زمانی که در 
آلمان بازیکن شــالکه بود در آلمان محبــوب ،موفق بوده و 
چه زمانی که به عنوان ســرمربی بلژیک بوده عملکرد خوب 
موفق اســت وی در زمان مربیگریــش در تیم ملی بلژیک 
حساسیت زیادی به جوان گرایی داشته است در حال حاضر 
با وی مذاکرات خوبی داشتیم اما اختافات کوچکی هم بین 

طرفین وجود دارد که تاش می کنیم آن را مرتفع سازیم.
وی در مــورد قــرارداد ویلموتس گفت: قــرارداد ما با 
ویلموتس تا پایــان جام جهانی 2۰22 قطــر خواهد بود و 
قرار شــده که وی فقط دو دســتیار همراه خودش به ایران 
بیاورد و سایر دستیاران وی چه کادر فنی، پزشک و بدنساز 
و... همه از ایران باشــند و حتی از وی خواســته شــده که 
فدراسیون محور باشد. در توافقات اولیه که فدراسیون فوتبال 
تمام مســئولیت های روابط عمومــی، بازی های تدارکاتی و 
مصاحبه ها زیر نظر و با اختیار رئیس فدراســیون اســت و با 
توجه به سابقه خوب ویلموتس در تیم های پایه بلژیک قرار 
شــد که نظارت بر تمام تیم های پایه برعهده ســرمربی تیم 

ملی باشد. 
انتخاب گل محمدی به عنوان سرمربی تیم امید

وی در مورد انتخاب سرمربی تیم ملی امید عنوان کرد:  
جلسه خوبی با گل محمدی برگزار شد و تا حدودی به توافق 

کلی رســیدیم و فقط تنها مشکلی که وجود داشت مشکل 
قرارداد گل محمدی با پدیده بود که قرار شد شخصاً با باشگاه 

پدیده مذاکره کنم. 
ممنوعیت برگزاری اردوی خارجی

تاج افزود: با توجــه به صحبت های مقام معظم رهبری 
که کشــور باید یک آرایش دفاعی داشــته باشد جلسه ای با 
حضور ســلطانی فر وزیر ورزش و ۱۶ تیم لیگ برتری برگزار 
شــد و به این نتیجه رســیدیم که در لیگ برتر سال آینده 
بازیکن خارجی را در لیگ محدود کنیم و مسائل مالی مثل 
کی روش و شفر و... که در حال حاضر در AFC مطرح است به 
وجود نیاید و در این جلسه همچنین تاکید شد حتی المقدور 
باشــگاه ها از امکانات داخلی استفاده کنند و حتی اردوهای 

خود را در کشور برگزار کنند.
وی در پاســخ به سؤالی که با توجه به اینکه شما اعام 
کردید تیم ها مربی خارجی نداشته باشند چرا فدراسیون این 

تصمیم را گرفته که از سرمربی خارجی استفاده کند، گفت: 
با توجه به اینکه تیم ملی امید از المپیک جا ماند کمیته فنی 
و مجموعه وزارت ورزش تصمیم گرفته شد که فقط تنها تیم 

ملی بزرگسالان از مربی خارجی استفاده کند.
رئیس فدراسیون فوتبال درخصوص برگزاری لیگ برتر 
و بحث بداخاقی در باشــگاه ها و شرط بندی گفت: لیگ ما 
لیگی پویا و شــاداب اســت و همانطور که دیدید تا آخرین 
روز قهرمان لیگ مشــخص نبود. مقرر گردید هر گونه بحث 
انضباطــی و فضای تشــنج زا در لیگ ســال آینده به وجود 
آید کمیته انضباطــی رأی خود را در همان هفته اول صادر 
 کند.قرار شــد از این به بعد کانــون هواداران با هماهنگی از 
قوه قضائیه مراحل تأیید صاحیت خود را دنبال کنند و در 
مورد شــرط بندی هم دو پرونده بیشتر نداشتیم که در حال 
حاضر از قوه قضائیه برای این دو پرونده کمک خواسته ایم و 

تا به امروز هم با قوه قضائیه جلسات خوبی داشته ایم.

دستور العمل فدراسیون فوتبال برای کنترل هزینه ها

برپایی اردو و جذب بازیکنان خارجی برای تیم های لیگ برتری محدود شد
زمان آغاز نقل و انتقالات تابستانی لیگ برتر

 مشخص شد 
فریبرز محمــودزاده مدیر واحد نقل و انتقالات ســازمان لیگ درباره 
زمان نقل و انتقالات فوتبــال ایران در فصل پیش روی گفت: زمان نقل و 
انتقالات تابســتانی برای فصل ۹۹-۹۸ بــرای تیم های لیگ برتری و لیگ 
دســته اولی از تاریــخ ۱۶ خرداد ۱۳۹۸ آغاز می شــود و به مدت ۸۴ روز 
)طبق قوانین آئین نامه ای فیفا( ادامه خواهد داشــت و روز ۶ شهریور نقل و 
انتقالات به پایان می رسد. در واقع نقل و انتقالات با شروع فصل مسابقاتی 
به پایان نمی رســد و باشــگاه ها می توانند با شروع مسابقات نیز در صورت 
استفاده از بازیکنی با توافق از یکدیگر جدا شوند. مسابقات از اواسط مرداد 
ماه آغاز می شــود. وی با اشــاره به بازدید نمایندگان فیفا از سازمان لیگ و 
جلســه ای که با آنها داشــت عنوان کرد: به مسئولان فیفا اعام کردیم که 
نقــل و انتقالات در فوتبال ایران نیز با سیســتم آناین انجام می شــود و 
باشــگاه ها حتی می توانند در روزهای تعطیل هم به ثبت قرارداد بازیکنان 
خود اقدام کنند که این سیســتم آناین مورد توجه و تقدیر مسئولان فیفا 

هم قرار گرفت.
۵۰ درصد ظرفیت نقش جهان 

به پرسپولیسی ها اختصاص یافت 
کمیته مسابقات سازمان لیگ اعام کرد: با توجه به آئین نامه مسابقات 
جام حذفی به علت اینکه مسابقات به صورت تک حذفی برگزار می گردد و 
ظرفیت ورزشگاه به صورت مساوی در اختیار تماشاگران تیم های میهمان 
و میزبــان قــرار می گیرد، ولی درآمــد حاصل از بلیت فروشــی متعلق به 
تیم میزبان اســت. دیــدار نیمه نهایی جام حذفی بین دو تیم ســپاهان و 
پرســپولیس روز چهارشنبه ۸ خرداد ســاعت 2۱ در ورزشگاه نقش جهان 

اصفهان برگزار می شود.
سرمربی فصل بعد استقلال خارجی است

پرویز مظلومی ســخنگوی کمیته فنی باشگاه استقال در پاسخ به این 
ســؤال که سرمربی فصل آینده استقال چه زمانی معرفی خواهد شد و آیا 
مربی بعدی ایرانی اســت یا خارجی؟ تصریح کرد: گزینه اصلی اســتقال 
برای ســرمربیگری فصل بعد یک مربی خارجی اســت. در جلساتی که با 
اعضای هیئت مدیره و مدیرعامل باشــگاه داشتیم ۵ مربی خارجی مدنظر 

هســتند که مطمئناً از میان آنها یکی انتخاب خواهد شد. 
برگزاری دیدار ذوب آهن و النصرعربستان

 AFC زیرذره بین 
با توجه به حاشــیه های بوجود آمده توســط تعدادی تماشــاگرنما در 
مســابقه ذوب آهن اصفهــان و الزوراء عراق ، AFC جهــت نظارت خود بر 
نحوه برگزاری و دیدار تیم های ذوب آهن اصفهان و النصر عربســتان ، افسر 
امنیتی به عراق اعزام می کند. این افســر امنیتی که اهل کشور سوریه است 
امروز یکشنبه وارد بغداد و سپس کربا خواهد شد. نمایندگان باشگاه ذوب 
آهن و عوامل اجرایی مسابقه امروز عصر وارد نجف و سپس کربا می شوند.

آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی

برابر رای شــماره 139860309007000022 مورخه 1398/1/29 هیئت اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد ســند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک بوئین زهرا تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای علیرضا پاشاپور فرزند 
کریم به شــماره شناســنامه 18 صادره از بستان آباد در یک ششــدانگ قطعه باغ و گلخانه 
احداثی در آن به مســاحت 111927/92 متر مربع پلاک فرعی از 141 اصلی واقع در بخش 
نه قزوین موسوم به مزرعه امید یغمورلو خریداری از مالک رسمی آقای محمد قلی قره بابایی 
و ایوب قره بابایی و غیره محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 98/2/14                                تاریخ انتشار نوبت دوم: 98/2/29

هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

مسیب محمدی 
رئیس ثبت اسناد و املاک بوئین زهرا  م الف 22

آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی

برابر رای شــماره 139860309007000012 مورخه 1398/1/26 هیئت اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد ســند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حــوزه ثبت ملک بوئین زهرا تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای جلیل پشــتی فرزند 
قمر به شــماره شناسنامه 2280 صادره از اســلام آباد غرب در ششدانگ یک واحد دامداری 
به مســاحت 11660 متر مربع پلاک فرعی از 39 اصلی واقع در بخش نه قزوین موســوم 
به مزرعه دیزج خریداری از مالک رســمی آقای نعمت اله خراســانی و  حســین تقی نقیلو 
محرز گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 98/2/14                               تاریخ انتشار نوبت دوم: 98/2/29

هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

مسیب محمدی 
رئیس ثبت اسناد و املاک بوئین زهرا  م الف 2۱

برابر رای شماره  139760324009000250-1398/2/4هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحدثبتی بوشهر تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضی خانم طلعت بحرینی فرزند علی بشماره شناسنامه 910 صادره 
از سعدآباد به شماره ملی 5329643481 در ششدانگ یکباب ساختمان به مساحت 126 متر 
مربــع پلاک 21 فرعی از 2676 اصلی مفروز و مجزی شــده از پلاک 2676 اصلی واقع در 

بخش دو بوشهر خریداری از عبدالحسین ارشد مالک رسمی گردیده است.
لذا به منظور  اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی 
که اشــخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواســت خود را به مرجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای مــدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1398/2/14                       تاریخ انتشار نوبت دوم: 1398/2/29

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان ها فاقد سند رسمی

سهراب خواجه
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان بوشهر

آگهی فقدان سند مالکیت
آقای منصور احمدی باســتناد دو برگ استشهاد محلی که به امضاء 
شهود و به گواهی دفتر اسناد رسمی شماره 60 زاهدان رسیده مدعی 
است که سند مالکیت 546932 الف 90 ششدانگ یک قطعه زمین 
پلاک 22709/4357- اصلی واقع در بخش یک بلوچســتان شهر 
زاهدان خیابان شهید فاضلی مورد ثبت 118480 صفحه 148 دفتر 
744 بعلت جابجایی از بین رفته درخواســت صدور ســند مالکیت 
المثنی نموده لذا مراتب باستناد تبصره یک ماده 120 آئین نامه ثبت 
در یک نوبت آگهی می شــود تا چنانچه کســی مدعی وجود ســند 
مالکیت نزد خود یا انجام معامله نســبت به ملک مرقوم می باشــد 
از تاریخ نشــر این آگهی ظــرف 10 روز اعتراض خود را به ضمیمه 
اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره اعلام و رسید دریافت 
نمایند تا مورد رسیدگی قرار گیرد و الا پس از انقضای مدت مذکور 
و نرســیدن واخواهی و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نشود 
نسبت به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات اقدام خواهد شد.

 تاریخ انتشار: 98/2/29
رئیس ثبت اسناد و املاک 
شهرستان زاهدان- حسینعلی ملایی

م الف۱۱8

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی شرکت برق و 
صنایع شهرستان ساوه )سهامی خاص( در حال تصفیه

بدینوســیله از کلیه ســهامداران دعوت به عمل می آید در مجمع عمومی عادی که 
راس ســاعت 10 صبح روز شنبه مورخ 1398/3/11 در خیابان جمهوری- جمهوری 

18 )ادب( پلاک 18 تشکیل خواهد شد حضور بهم رسانند.
دستور کار: تعیین مرکز تصفیه شرکت

آمنه افسانه صالحی- مدیر تصفیه

آگهی ابلاغ  اجرائیه به استناد
 ماده ۱۸ آئین نامه اجرا

بدین وســیله به آقای فرهاد حسن دوست کلویر فرزند محمد 
شناســنامه شــماره 1139 صادره از بندر انزلی ســاکن بندر 
انزلی کلویر پشــت کشــتارگاه پلاک 7 ابلاغ می شــود که 
خانم هنگامه خاوی نوشــری جهت وصول تعداد 14 ســکه 
بهار آزادی به اســتناد مهریه مندرج در ســند ازدواج شماره 
6925 دفتــر ازدواج 34 بندر انزلی علیه شــما اجرائیه صادر 
نمــوده و پرونده اجرائی به کلاســه 9700755 در این اداره 
تشــکیل شــده و طبق گزارش مورخ 1397/12/13 مامور، 
محل اقامت شــما به شرح متن سند شــناخته نشده، لذا بنا 
به تقاضای بســتانکار طبق مــاده 18 آئین نامــه اجرا مفاد 
اجرائیه فقط یک مرتبه در یکی از روزنامه های کثیرالانتشــار 
محلی آگهی می شــود و چنانچه ظرف مدت ده روز از تاریخ 
ایــن آگهی کــه روز ابلاغ محســوب می گردد، نســبت به 
 پرداخت بدهــی خود اقدام ننمایید، عملیــات اجرائی جریان 

خواهد یافت.
 مسئول واحد اجرای اسناد رسمی 
بندر انزلی-علی غلامعلی زاده رودکلی

سرویس ورزشی-
با گذشت بیش از 5 ماه از سرپرستی افشین داوری 
در فدراســیون والیبال، او حالا مدعی شده بهتر است 

سرپرستی اش ۶ ماه دیگر تمدید شود!
۱۵ آذرمــاه ســال ۹7 و بــه دنبال اجــرای قانون منع 
به کار گیری بازنشســتگان در ورزش، ضیایی رئیس فدراسیون 
والیبال از سمتش استعفا کرد. ضیایی رفت تا افشین داوری به 

عنوان سرپرست فدراسیون والیبال معرفی شود.
داوری که ســابقه ریاست در فدراســیون دوومیدانی و 
سرپرستی فدراسیون های ناشنوایان و بوکس را در کارنامه اش 
دارد به واســطه نزدیکی بــه محمدرضا داورزنــی به عنوان 
 سرپرست فدراســیون والیبال انتخاب شــد. انتظار می رفت 
پس  از گذشــت چند مــاه از سرپرســتی داوری، انتخابات 
فدراسیون والیبال برگزار و رئیس جدیدش معرفی شود اما نه 
تنها این اتفاق نیفتاد بلکه حالا داوری مدعی شــده که بهتر 

است سرپرستی اش در والیبال ۶ ماه دیگر تمدید شود!
داوری روز گذشــته در گفت و گویی با خبرگزاری ایســنا 
اظهار داشت: دلیل اینکه انتخابات فدراسیون والیبال به تاخیر 
افتاد میزبانی مسابقات لیگ ملت ها در ارومیه و اردبیل بود و 
به همین دلیل من فکر می کنم عقانی اســت که سرپرستی 
بنده حقیر تمدید شود و این اتفاق به احتمال زیاد رخ می دهد. 
با این حال من باز هم اعام می کنم که مطیع خواســته های 
وزارت ورزش هستم و اگر پس از این اتفاق هم جامعه والیبال 
بخواهد و شرایط وجود داشت، در انتخابات حاضر می شوم تا به 

هواداران والیبال ایران خدمت کنم. 
او در واکنــش به این موضوع که گفته می شــود به تأخیر 
افتادن برخی فعالیت های فدراسیون والیبال اعم از دیرتر برگزار 
کردن مجامع استانی، به دلیل عدم اطمینان او از ادامه فعالیتش 
در فدراســیون والیبال است، توضیح داد: به هیچ عنوان چنین 
چیزی نیســت و بنده از ابتدا گفته ام، ما ســرباز وزارت ورزش 

هستیم و باید شرایط را برای پیش بردن برنامه ها فراهم کنیم. ما 
هیچ تأخیری را در پیش بردن برنامه ها نداریم و با همان سرعت 
ابتدایی پیش می رویم. همانطور که می دانید همه تیم های ملی 
ما در دو بخش بانوان و مردان در حال فعالیت هستند و مجامع 
استانی هم با فراهم شدن شرایط برگزار می شوند. هیچ مشکلی 
از ایــن جهت وجود ندارد و بنده با تمام توان در خدمت وزارت 

و والیبال ایران هستم.
داوری در پاسخ به این سؤال که چند مجمع استانی دیگر 
والیبال باقی است؟ اظهار کرد: تقریباً 7 مجمع دیگر داریم که 
ثبت نام آنها انجام شده است. حتی صاحیت برخی از آنها هم 
اعام شده است که به آنها اعام کرده ایم پیشنهاد خود برای 

زمان برگزاری مجمع را مشــخص کنند. البته من در گذشته 
تعداد مجامع را ۱۱ مجمع اعام کرده بودم که دلیل آن حضور 
برخی افراد بازنشســته بود اما گویا این مشکل برطرف شده 
است و حدود 7 مجمع داریم. با این حال شاید تعداد مجامع 
به ۹ تا ۱۱ مجمع افزایش پیدا کند که دلیل آن حضور برخی 

افراد بازنشسته است.
روزهای خوبی که از دست رفت

داوری در صحبت هایش مدعی شده دلیل اینکه انتخابات 
فدراسیون والیبال به تاخیر افتاد، میزبانی ایران در لیگ ملت ها 
بوده اســت. این ادعا در شرایطی مطرح می شود که مسابقات 
ایــران در لیگ ملت ها از جمعــه 2۴ خردادماه )کمتر از یک 

ماه دیگر( آغاز می شــود. داوری ۱۶ آذر به عنوان سرپرســت 
فدراسیون انتخاب شد و ۶ ماه زمان تا میزبانی ایران در لیگ 
ملت ها زمان زیادی بود که می شد در آن انتخابات را برگزار و 

رئیس جدید را مشخص کرد ولی این اتفاق رخ نداد.
از ســوی دیگر پیش از این محمدرضــا داورزنی معاون 
وزیر ورزش گفته بود ســعی می کنیم بهار ســال ۹۸ شرایط 
را بــرای برگــزاری انتخابات والیبال فراهم کنیــم اما با روند 
فعلی بعید است که وعده آقای داورزنی که خودش روزگاری 

رئیس فدراسیون والیبال بود، محقق شود.
تعیین سرپرست دیگر هزینه زا نیست؟

والیبال روزهای حساسی را پشت سر می گذارد، تیم ملی 
کشــورمان در سال ۹۸ نه تنها باید خود را برای لیگ ملت ها 
آماده کند، بلکه باید برای کســب سهمیه المپیک 2۰2۰ نیز 
به رقابت با حریفانش بپردازد؛ همه این موارد نشــان دهنده 
شرایط حساس والیبال و روزهای خوبی بود که این فدراسیون 

از دست داده است.
انتظار می رود همان گونه که وزارت ورزش برای برگزاری 
هرچه سریعتر انتخابات فدراسیون های کشتی و وزنه برداری 
حساســیت دارد، همین حساسیت را برای والیبال هم داشته 
باشــد. والیبال در ســال های اخیر جزو فدراسیون های موفق 
ورزش ایران بوده و حیف اســت بابت باتکلیفی در مدیریت 

فدراسیون دچار آسیب شود.
اهالی ورزش فرامــوش نمی کنند که در روزهای ابتدایی 
حضور ســلطانی فر در ورزش، او به شــدت نسبت به حضور 
سرپرستان در فدراســیون های ورزشی انتقاد داشت تا جایی 
که به صراحت گفت: »تعیین سرپرست برای فدراسیون های 

ورزشی هزینه زا و مشکل آفرین است.«
 حالا مشخص نیســت که چه اتفاقاتی در ورزش افتاده 
که نه تنها تعیین سرپرســت هزینه زا نیســت بلکه می توان 

سرپرستی فدراسیون والیبال را ۶ ماه دیگر هم تمدید کرد!

در سالی که سهمیه های المپیک 2۰2۰ توکیو در رشته های مختلف توزیع می شود، مشخص شدن تکلیف 
دبیرکلی کمیته ملی المپیک می تواند گره از بسیاری از امور باز کند. 

روز جمعه خبر بازداشت شاهرخ شهنازی به دلیل مشکات شخصی رسانه ای شد؛ خبری که با توجه به اتفاقات گذشته 
و مشــکاتی که وی درخصوص مباحث مالی اش داشــت، دور از ذهن نبود. حالا که این اتفاق رخ داده، رئیس کمیته ملی 
المپیک باید هرچه سریعتر تکلیف دبیرکلی را مشخص کند زیرا ورزش ایران سال بسیار سختی را پیش رو دارد و در سال 

کسب سهمیه المپیک، دبیر کمیته ملی المپیک نقش پررنگی در تصمیمات ورزشی دارد.
اما اینکه چه کســی دبیر کمیته ملی المپیک می شــود، فعا مشخص نیست. دیروز در محافل خبری عنوان شد که 
صالحی امیری ممکن اســت یکی از اعضای مجمع کمیته المپیک یا سید نصرالله سجادی را به عنوان سرپرست برای این 

پست معرفی کند و سرپرست دبیرکلی تا زمان تشکیل جلسه فوق العاده هیئت اجرایی فعالیت می کند.
از ســوی دیگر این موضوع نیز مطرح شده که این سرپرست تا زمان المپیک 2۰2۰ توکیو بر مسند دبیرکلی حضور 

خواهد داشت تا بتواند امور مربوط را انجام بدهد. 
طبق اساسنامه جدید کمیته ملی المپیک که به تایید IOC نیز رسیده، صالحی امیری می تواند گزینه مدنظرش را به 

هیئت اجرایی معرفی کند و این هیئت نیز کار تایید فرد مربوط را انجام بدهد.

سجادی یا یک عضو هیات اجرایی، دبیر کمیته ملی المپیک می شود
سرپرست فدراسیون کشــتی گفت: انتخابات 
فدراســیون بعد از ماه رمضان برگزار می شود، من 
اصلا دنبال ماندن در فدراسیون نبودم و نخواهم بود.

بهــروز نعمتی در مورد اینکه در برخی رســانه های 
خارجی خبری مبنی بر نامه اتحادیه جهانی به فدراسیون 
کشــتی ایران مطرح شده است، اظهار داشت: من نامه ای 
ندیدم و خبــری از این موضوع ندارم. حالا باید انتخابات 

برگزار شود و ما هم در این خصوص مشکلی نداریم.
وی درخصــوص اینکــه گفتــه می شــود انتخابات 
فدراسیون کشتی بعد از مسابقات جهانی قزاقستان برگزار 

می شود، تاکید کرد: بعد از ماه رمضان انتخابات کشتی برگزار می شود، من اصا دنبال ماندن در فدراسیون نبودم و نخواهم 
بود. سرپرســت فدراسیون کشتی در پاســخ به این ســؤال که آیا ابراز نگرانی رئیس اتحادیه جهانی درخصوص انتخابات 

فدراسیون، برای کشتی ایران مشکل ساز نخواهد شد، گفت: نه، ان شاءالله که کشتی آسیب نمی بیند.

برگزاری انتخابات فدراسیون کشتی بعد از ماه رمضان 

تیم فوتبال تراکتورسازی فصل را با لیکنز بلژیکی به پایان رساند و این مربی بعد از توشاک و تقوی به عنوان 
سومین سرمربی فصل به درب خروجی باشگاه هدایت شد.

باشــگاه تراکتورسازی در فصل جاری در دو مقطع از ترکیب سرمربی خارجی و دستیاران ایرانی و میان آن دو با سرمربی 
و دستیار ایرانی کار را دنبال کرد و اکنون ارکان تصمیم گیرنده به این نتیجه رسیده اند که در تجربه سوم و برای فصل آتی از 

ترکیب سرمربی ایرانی جوان و پر انرژی و دستیاران خارجی در کادر فنی استفاده ببرند.
تصمیم گیرندگان بر این باورند که سرمربی خارجی با برخی جوهای خاص فوتبال ایران بیگانه خواهد بود و بر این اساس 
تصمیم گرفته اند که از یک ســرمربی ایرانی جوان به همراه دســتیاران خارجی بهره ببرند. مالک باشگاه تاکید کرده که هر چه 
زودتر ســرمربی تیم از میان گزینه های روی میز، مشخص و نســبت به یارگیری اقدام شود تا مراحل آماده سازی برای حضور 

پرقدرت در فصل آتی دنبال شود.
علی دایی و علیرضا منصوریان به همراه جواد نکونام سه گزینه احتمالی باشگاه در مقطع کنونی برای فصل آتی هستند که 
در این میان مذاکرات با دایی تا این لحظه به بن بست رسیده و در رابطه با دو گزینه دیگر، مدیران باشگاه فعاً بر سر این مسئله 
در دو راهی قرار دارند که منصوریان از لحاظ رزومه نســبت به نکونام برتری دارد اما در سوی مقابل نیز نکونام به جهت حضور 

در اسپانیا و ارتباطی که با کاپیتان های تیم دارد می تواند به همراه دستیاران اسپانیایی در کادر فنی مورد استفاده قرار گیرد.

نکونام یا منصوریان؛ سرمربی بعدی تراکتورسازی کیست؟
با اعلام رئیس فدراسیون فوتبال توافق نهایی با مارک 

ویلموتس دوشنبه صورت می گیرد.
در حالی که مارک ویلموتس بعد از ۴۸ ســاعت حضور در 
ایران بدون امضای قرارداد تهران را ترک کرد، رئیس فدراسیون 
فوتبال می گوید توافقات با این مربی بلژیکی صورت گرفته است.
مهــدی تاج در این باره گفت: فکــر می کنم موضوع آمدن 
ویلموتس قطعی شــده و فقط اختافات کوچکی وجود دارد که 
روز دوشــنبه حل خواهد شد.نکته دیگری که رئیس فدراسیون 

فوتبال درباره قرارداد با این مربی اعام کرد، این بود که ویلموتس فقط 2 دستیار خارجی با خود به ایران می آورد و 
سایر اعضای کادر او ایرانی هستند.

تاج از آوردن اختیارات فدراسیون در قرارداد این مربی در 2۸ بند خبر داد تا دیگر اتفاقات دوران کی روش تکرار 
نشــود. با این وضعیت به نظر می رســد باید به زودی شاهد حضور ویلموتس در ایران و عقد قرارداد رسمی بین او و 

فدراسیون فوتبال باشیم.

نهایی شدن قرارداد سرمربی تیم ملی فوتبال

سفارت آلمان قرار است امروز پاسخ نهایی صدور 
و یا عدم صدور ویزای هانوفر آلمان را برای تیراندازان 

رشته خفیف بدهد.
ملی پوشــان تیراندازی که در رشته خفیف تیر می زنند 
قرار بود قبل از مســابقات جام جهانــی مونیخ اردویی ۱۰ 
روزه در هانوفر آلمان داشــته باشند اما اکنون به گفته مدیر 
ســازمان تیم های ملی، آنها منتظر پاســخ ســفارت آلمان 
هســتند. تیراندازان قرار بود در این اردو به مدت ۱۰ روز به 

تمرین با فشــنگ بپردازند و ساح های خود را تجهیز کنند 
اما اکنون با توجه به آنچه که نیامدن ویزا عنوان می شود این 
اردوی ۱۰ روزه لغو شده است. اکنون تیراندازان باید تا امروز 
منتظر پاسخ سفارت آلمان باشند و در صورتی که ویزای آنها 
صادر شود دوشنبه راهی هانوفر آلمان خواهند شد تا اردوی 
چهار روزه ای را در هانوفر داشــته باشــند. در غیر اینصورت 
باید مستقیم و باز هم بدون تمرین راهی مونیخ آلمان محل 
برگزاری مسابقات جام جهانی و کسب سهمیه المپیک شوند.

ابهام در برپایی اردوی هانوفر تیراندازان ایران

ستاره تنیس روی میز ایران در راه فرانسه
ستاره تنیس روی میز ایران در حال مذاکره با یک تیم فرانسوی است 

و به احتمال زیاد همانند برادرش راهی این کشور می شود.
نوشاد عالمیان مدتی است به دنبال پیدا کردن تیم مناسبی در اروپا است تا او 
هم مانند برادرش نیما لژیونر شود. اخیراً نوشاد صحبت هایی را به یک تیم فرانسوی 
انجام داده که البته هنوز به صورت قطعی توافق نکرده اند اما به احتمال زیاد در این 
تیم حضور خواهد داشت. این تیم باشگاهی در دسته دو فرانسه حضور دارد.پس از 
اینکه نیما به تیم ویلنوو پیوست گفته شد نبود او به نوشاد لطمه وارد کرده است 
چراکه نوشاد حریف تمرینی خیلی خوبی را از دست داد و اکنون اگر نوشاد بتواند 

به فرانسه برود قطعاً اتفاق خوبی برای این پینگ پنگ باز خواهد بود.
احتمال کسب سهمیه المپیک برای ژیمناستیک از طریق رنکینگ 

دارنده مدال برنز جام جهانی ژیمناستیک گفت: اگر نفرات اول رنکینگ جهانی 
به طور مســتقیم در رقابت قهرمانی جهان و یا در جام های جهانی کسب سهمیه 
کنند، سهمیه شان در رنکینگ حذف می شود و احتمال گرفتن سهمیه برای نفرات 

بعد بالا می رود. 
سعیدرضا کیخا در مورد چهارمی اش در رنکینگ جهانی در وسیله خرک حلقه 
اظهار داشــت: نفر چهارم جهان در خرک حلقه هستم. رنکینگ جهانی در کسب 
ســهمیه تأثیر دارد. نفر اول رنکینگ جهانی به مسابقات المپیک راه می یابد. اگر 
نفرات اول به طور مســتقیم در رقابت قهرمانی جهان و یا در جام جهانی کســب 
سهمیه کنند، ســهمیه شأن در رنکینگ حذف می شود و احتمال گرفتن سهمیه 
برای نفرات بعد بالا می رود. همچنین از هر کشور تنها ۶ نفر می توانند به المپیک 
راه یابند که اگر کشــورها در قهرمان قهرمانان و یا به صورت تیمی سهمیه گرفته 
باشند سهمیه رنکینگ را از دست خواهند داد. همه اینها احتمالات است و باید دید 
که در نهایت چه رخ خواهد داد. بر اساس رده بندی فدراسیون جهانی ژیمناستیک 
سعیدرضا کیخا، در وسیله خرک حلقه با ۵۴ امتیاز بعد از ورزشکاران چین تایپه، 
چیــن و ژاپن در رده چهارم قرار دارد. کیخا در جام جهانی آلمان ســوم شــد و 
2۰ امتیــاز گرفت. او در جام جهانی باکــو آذربایجان پنجم و در جام جهانی قطر 
چهارم شده بود. امتیازات جام های جهانی 2۰۱۹ و 2۰2۰ جمع می شود و نفر اول 

رنکینگ به المپیک راه می یابد.

رئال در آستانه ثبت یک رکورد منفی در لالیگا 
فصل رئال با جولن لوپتگی شروع شد و با سانتی سولاری ادامه یافت و اکنون با 
زیدان به اتمام خواهد رسید. تاش این سه مربی تاکنون ۶۸ امتیاز برای رئال به همراه 
داشته و در صورت برتری بر بتیس، فصل با 7۱ امتیاز به پایان می رسد. این می تواند 
بدترین فصل رئال در ۱۶ سال گذشته باشد، اگر رئال نتواند سه امتیاز بازی با بتیس 
را به دســت بیاورد. رئال در فصل ۰2-2۰۰۱ تنها ۶۶ امتیاز به دست آورد. آخرین بار 
فصل ۰۶-2۰۰۵ بود که رئال در پایان لالیگا با کسب 7۰ امتیاز به کار خود پایان داد 
و در فصول بعد همواره بیشتر از 7۰ امتیاز کسب کرده است. در آن فصل رئال کار را 
با لوکزامبورگو شــروع کرد و با لوپس کارو به اتمام رساند. یک فصل بعد یعنی فصل 
۰7-2۰۰۶، رئال با مربیگری فابیو کاپلو و با 7۶ امتیاز، عنوان قهرمانی را کسب کرد. 
در قرن 2۱، رئال بیشترین امتیاز ممکن را فصل ۱2-2۰۱۱ و با هدایت ژوزه مورینیو 
کسب کرد. کهکشانی ها با ۱۰۰ امتیاز توانستند قهرمان شوند. فصل گذشته نیز رئال با 

مربیگری زیدان، کار را با 7۶ امتیاز به پایان برد.
گزینه سوم یووه برای جانشینی آلگری مشخص شد 

باشگاه یوونتوس رسما از جدایی آلگری، سرمربی تیمش در پایان این فصل خبر 
داد و به دنبال جانشینی مناسب برای نیمکت خود هستند.پیش از این پپ گواردیولا، 
ســرمربی سیتیزن ها و پوچتینو، ســرمربی تاتنهام دو گزینه بیانکونری برای هدایت 
این تیم بود. امروز نشــریه توتو اسپورت از گزینه سوم تورینی ها پرده برداشت.ساری، 
سرمربی چلسی گزینه سوم بانوی پیر برای جانشینی آلگری است. امکان آمدن پپ و 
پوچتینو به یووه با توجه به داشتن قرارداد ضعیف است اما ساری بهترین گزینه است 
و احتمال دارد که چلسی در پایان فصل با او قطع همکاری کند. آلگری از سال 2۰۱۴ 
هدایت یوونتوس را برعهده دارد و در طول این ۵ سال ۱۱ جام برای بیانکونری کسب 

کرده است. تنها ناکامی آلگری در یوونتوس در فتح لیگ قهرمانان اروپا بود.


